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2019 年福建省高等职业教育入学考试 

英语预测卷参考答案（面向普通高中考生） 

第一部分  语音 

  1—5 DCDCC   6—10 DAAAD 

第二部分  英语知识运用（共两节，满分 50 分） 

第一节  单项填空（共 15 小题；每小题 2 分，满分 30 分） 

11－15 BCCAB   16－20 CABAB   21－25 BABCC 

第二节  完形填空（共 10 小题；每小题 2 分，满分 20 分） 

26－30 BCAAB   31－35 BCACB 

第三部分  阅读理解（共 20 小题；每小题 2 分，满分 40 分） 

A 篇：36－40 ABCCA                       B 篇：41－45 CDCDA  

C 篇：46－50 CCADB  D 篇：51－55 BAADB 

第四部分  写作（共两节，满分 40 分） 

第一节  短文填词（共 10 小题，每小题 2 分，满分 20 分） 

56. June    57. the      58. save    59. River     60. From   

61. eating     62. once    63.watched     64. fast    65. you 

第二节 书面表达（满分 20 分） 

The Mid-Autumn Festival 

    The Mid-Autumn Festival falls on the 15th of' the eighth month of Our Chinese lunar 

calendar． As one of the traditional Chinese festivals, it has been enjoying great popularity in 

our country. Usually，no matter how far away or how busy we are，we will try to come home 

for the celebration. The moon that night looks the brightest in the whole lunar month. What we 

love most is the time we enjoy the full moon together. With the beautiful moon up in the sky，

we sit together and eat moon cakes and fruit, sharing our stories. In addition to these traditional 

activities，we have a wider range of choices such as travelling and visiting our relatives or 

friends. 

 


